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KRAJEVNA SKUPNOST BLANCA 
Blanca 24 
8283 BLANCA 
 

ZAPISNIK 

7. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Blanca, ki je potekala 
 14. marca 2024, ob 18. uri, v sejni sobi KS Blanca 

 

Prisotni člani sveta:  

Ločičnik Marjan,  
Gorišek Dejan,  
Gorišek Janja,  
Strojanšek Tadej,  
Šutar Marija,  
Maja Radej,  
Jože Budna. 
 

Ostali prisotni: 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 
Jerica Lipec, direktorica občinske uprave,  
Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe. 
 
Odsotni:  

Peter Mirt (opr.). 
 
Sejo vodi: Marjan Ločičnik, predsednik sveta KS Blanca.  
Zapisnik piše: Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 
 
 
 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta KS Blanca. Svet KS Blanca je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta KS Blanca ter poda predlog dnevnega reda v razpravo in 
potrditev.  
 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 7. redne seje, 
2. pregled, razprava in potrditev zapisnika 6. redne z dne 7. 12. 2023, 
3. pregled smernic delovanja Občine Sevnica v proračunskem obdobju 2024, 
4. seznanitev z dokumenti poslovnega poročila in zaključnega računa za leto 2023, 
5. razprava in potrditev spremembe Pravilnika o sofinanciranju društev in aktiva, ki delujejo 

na območju krajevne skupnosti Blanca, 
6. poročilo o uporabi prostorov, ki jih ima v upravljanju KS Blanca, 
7. priprave na razpis za sofinanciranje društev in aktiva,  
8. priprave na razpis za dobitnike priznanj, praznik KS Blanca, 
9. pregled aktivnosti KS Blanca od 7. 12. 2023 do 14. 3. 2024, 
10. obravnava prispele vloge, 
11. pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca, 
12. razno. 
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SKLEP:  

Svet KS Blanca soglasno sprejme predlagani dnevni red.  

Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet. 
 
 
 

Ad 2 

Pregled, razprava in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 7. 12. 2023 

 

Predsednik poda v razpravo zapisnik 6. redne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
Razprave ni. 
 

SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik 6. redne seje z dne 7. 12. 2023. 

Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet. 
 
 
 

Ad 3 

Pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2024 
 

Predsednik pove, da je obisk župana navada vsako leto spomladi po sprejemu proračuna in 
preda besedo županu Srečku Ocvirku. 
 
Župan uvodoma pove, da je sodelovanje s KS utečeno in dobro, namen predstavitve pa je 
konstruktivni pogovor o obstoječih problematikah, načrtovanih ureditvah in drugih pomembnih 
temah. Nato našteje nekaj ključnih projektov, ki se načrtujejo na območju krajevne skupnosti 
Blanca: 

 športno igrišče pri OŠ Blanca: gradbeno dovoljenje je pridobljeno, investicija je 
umeščena v proračun Občine Sevnica za leto 2024, v drugi polovici leta se načrtuje 
izvedba gradbenih del. Nadaljujejo se torej ureditve v sklopu OŠ Blanca, kar daje šoli 
dober obet za nadaljnji razvoj. 

 Participativni proračun 2024 se bo izvedel v okviru gasilske dejavnosti. Skrbnik projekta 
je sodelavec občinske uprave Borut Simončič. Objekt, ki je predmet investicije, je v lasti 
Občine Sevnica. 

 Tekoče je vzdrževanje stanovanja na naslovu Blanca 14. 
 Prostorsko načrtovanje – OPPN stanovanjska soseska Blanca – zahod: dinamika je 

odvisna od naročnika – zasebnega pobudnika, ki je tudi investitor. Občina Sevnica z 
njim redno sodeluje in se aktivno odziva.  

 Projektna naloga za strokovne podlage (na še za prostorski načrt) za območje od 
gasilskega doma do šole: v strokovnih podlogah bo opredeljena ureditev in navezava 
novega dostopa na to območje.  

 Posodobitev železniške proge Zidani Most–Dobova: Direkcija RS za infrastrukturo 
načrtuje posodobitev proge, intenzivno se dela na ureditvi nadvoza Blanca, sledila bo 
ureditev železniške postaje. Projekt je usklajen z občinsko projektno nalogo izgradnje 
nadvoza, ki se bo gradil v okviru projekta most Log. V nalogi je natančno opredeljeno, 
kaj je projekt DRSI in kaj je projekt Občine Sevnica. Projekta se bosta naročevala 
vzporedno.  

 Sprememba Občinskega prostorskega načrta (OPN) Občine Sevnica je v teku. 
Tehnična posodobitev je bila izvedena. Podana je ocena, da večjih težav s tega naslova  
v tem prostoru ni.  
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 Na območju PC Blanca je pri podjetju Acryform odprto vprašanje pritožb in neurejenih 
lastniških razmerij kmetijskih površin, posledično ureditev odvodnjavanja. Če je voda, 
ki odteka iz kmetijskih površin, zmešana z odpadno vodo, to ni urejena situacija. Na tem 
specifičnem območju bo opredeljeno, kaj je meteorna vodna površina, kaj gre lahko v 
potok in kaj ne. Izraženo je prepričanje, da se bo nastala situacija ob sodelovanju več 
institucij primerno razrešila.  

 Na območju PC Blanca – rudnik nekovin ima Občina Sevnica pridobljeno veljavno 
gradbeno dovoljenje za izdelavo priključna na regionalno (državno) cesto. Pridobljen je 
popis za I. fazo ureditev, to je ureditev priključka do prve parcele. Zadeva se usklajuje 
z lastnikom te parcele. V zgornjem delu območja PC so izzivi s komunalnim 
opremljanjem, saj bo zaradi posebnih zahtev ZVKD najverjetneje potrebno spremeniti 
prostorski načrt. Lastniki, ki so zemljišča kupil, bodo v kratkem lahko pričeli z gradnjo.  

 V preteklem tednu so bili z Direkcijo RS za vode na ogledu ceste Blanca–Poklek 
oziroma prepustnih objektov na tej cesti. DRSV je jasno izrazila, da so mostovi 
problematični, delna sanacija pa ne pride v poštev. Pri pripravi dokumentacije za 
sanacijo ovinka in razširitev ceste bo zato potreben odmik od mostov.  

 Področje preskrbe z vodo: ne prihaja do težav. V Kladju je bilo usklajeno – zakonodaja 
lokalni vodovodni sistem opredeljuje kot sistem z do 50 kubikov vode na dan. V tem 
trenutku je ta konkretni vodovodni sistem v prehodnem obdobju, v tem času pa tam 
tudi ne bo investicij – tudi zato, ker ni težav s kakovostjo in količino vode. 

 Na Dolnjem Brezovem je bila zvrtana nova vodna vrtina za potrebe širše preskrbe z 
vodo. Trenutna vrtina ob potoku Blanščica namreč ne zadostuje za naraščajoče potrebe 
po vodi.  

 Dinamika investicij na železniški progi še ni čisto definirana, so pa investicije vezane na 
evropska kohezijska sredstva. Dinamika črpanja je do 2030. Za prestavitev ŽP in 
ureditev protihrupnih ograj še ni natančnih informacij. Izgradnja mostu na Logu je 
predvidena okoli leta 2030.  

 
Dejana Goriška zanima nekaj podrobnosti glede mostu Log. Župan ga povabi, da pogleda vse 
informacije, ki so objavljene na spletni strani Direkcije RS za infrastrukturo, kjer je vse zelo 
podrobno razloženo.  
 
Predsednik preda besedo direktorici občinske uprave. Jerica Lipec se naveže na temo varnega 
dostopa do šole. Dokler ne bo nove prometne ureditve, je potrebno izpeljati začasno rešitev za 
izboljšanje prometne varnosti na tem območju. Oddelek za okolje in prostor razmišlja v smeri 
umirjanja prometa in nameščanja prikazovalnika hitrosti.  
 
Predsednik doda, da bi bila na tem območju smiselna ureditev cone umirjanja prometa, saj je 
celotna dolžina odseka 100 metrov, vprašljiva je torej točnost merjenja hitrosti na tako majhni 
razdalji. Za ureditev cone je potrebno naročili elaborat, tega pa mora nato potrditi občinski svet.  
 
Nato se v razpravi obravnava tudi varna šolska pot, ki je za šolo. Dejstvo je, da se staršem vselej 
mudi, zato želijo otroke odlagati pred šolo, ne pa z njimi hoditi peš od parkirišča pri gasilskem 
domu do šolskega objekta. Izraženo je mnenje, da je prometni znak za umirjanje prometa zares 
najboljša rešitev. V razpravi je nato obravnavano tudi število vpisanih otrok v šolo – skupaj bo 
164 otrok, vpisanih je 13 otrok, lani jih je bilo 21.  
 
Predsednik nato poda še komentarje glede predane vsebine: strokovne podlage za OPN 
Blanca so pomembna zadeva za samo ureditev lastniških razmerij. Z izvedbo OPN se odpirajo 
priložnosti za nove podrobne prostorske načrte, ti pa omogočajo nadaljnji prostorski razvoj. 
 
18.28 – pride Jože Budna 
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Izražen je bil interes za spremembo OPN, ki bi omogočila boljše pogoje za podjetnike – z 
ustrezno zazidljivostjo. Vlogo je vložila Krajevna skupnost Blanca.  
 
Maja Radej pove, da se tem območju blagovnih rezev prodaja eno zemljišče. Župan komentira, 
da Občina Sevnica dobiva obvestila glede prodaje zemljišč šele v trenutku, ko je oddana vloga 
za lokacijsko informacijo.   
 
Predsednik nato v imenu podpredsednika poda informacijo glede interesa za nakup zemljišča 
za ureditev parkirišča. Župan pove, da je odgovor glede informacij za sam nakup že podal in 
sicer: tem območju poteka komunalno opremljanje, cestni priključek za prvo parcelo pa je v 
usklajevanju. Ko bo ta ureditev stekla, se lahko prične z usklajevanjem.  
 
Predsednik nato še poda nekaj informacij glede vode, vodovodne oskrbe, odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda: dan pred sejo je bila podana prijava na PP Sevnica v zvezi s škarpo pri Mešičku. 
Zadrževalnik mulja je bil zgrajen precej nižje od nivoja potoka, potok pa je zaradi tega poglobil 
svojo strugo, struga potoka je odnesla tudi del nasipa pod cesto in škarpo. Jože Budna pove, 
da v občinski upravi do sedaj ni bilo posluha za ta problem. Župan pojasni, da je to stvar 
upravljavca potoka, ki je Direkcija RS za vode. Jože Budna komentira, da je tudi cesta za pol 
metra posedena v potoku, po tej cesti pa vozi tudi šolski avtobus. Predsednik nadalje komentira 
glede izzivov v zvezi z geodeti. Na Selcah oziroma Tratah je bila storjena napaka v izmeri, 
odstopanje je za 109 metrov, lastnik zemljišča pa nima posluha za predloge za ponoven odkup 
zemljišča za cesto, saj je s to napačno odmero postal lastnik odseka te konkretne ceste. Župan 
komentira, da so v tem primeru oškodovani prebivalci, Krajevna skupnost in Občina Sevnica 
ter pozove k strpnosti in ureditvi nastale situacije primerno, četudi bo v tem primeru občinska 
uprava reševala zadevo, ki ni posledica njenega slabega dela, ampak napake storjene pri 
geodetski odmeri. Pove, da sta tako Občina Sevnica kot KS Blanca že vlagali energijo in 
sredstva v rešitve, ob tem pa se za strpnost zavzame tudi predsednik. Doda, da se bo zagotovo 
našla rešitev, časovna komponenta pa v tem trenutku ostaja neznanka. Za kanalizacijo v Kladju 
je povedano, da je zadeva jasna: krajani zahtevajo kanalizacijo oziroma izdelavo projekta, to 
tematiko je obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, podan je bil predlog za dopolnitev in 
vključitev podjetja Plastoform, po dopolnitvi projekta naj bi se pripravil vprašalnik za 
preverjanje, ali je interes za izgradnjo. Obstaja verjetnost, da bo interes majhen, saj kanalizacija 
pomeni plačilo komunalnega prispevka, položnica pa je višja, kot če ima gospodinjstvo MČN. 
Ob tem beseda nanese na problem onesnaževanja z gnojnico, izraženo je mnenje, da si krajani 
želijo čisto in suho pot. Predsednik pove, da gre za kmetijsko pot, župan pa doda, da to 
zagotovo ni primer dobre kmetijske prakse, za katero se prejme subvencija. Predsednik doda, 
da je spuščanje onesnažene vode v potok nedopustno, oba pa se strinjata, da mora priti do 
soglasne rešitve.  
 
Predsednik pove, da je bil opravljen terenski ogled z Radom Gobcem in zaposlenim na 
Komunalni Sevnica na cestnem odseku v Krajnih Brdih, kjer naj bi bila montirana jeklena ograja 
na visečem delu ceste, del ceste pa naj bi se sfrezalo, s čimer bi bili preprečeni zdrsi. V načrtu 
je rekonstrukcija najbolj kritičnega dela te ceste. Ob tem župan pove, da je nabor potrebnih 
sanacij pripravljen, sledilo se bo dinamiki potreb.  
Predsednik omeni še LC Blanca–Čanje, kjer naj bi se razširil ovinek, išče se deponija, aktualen 
predlog in ustrezen.  
Na Čanju je plaz, predsednik pove, da voda kar teče. V naslednjem tednu bo sestanek pri 
županu, iskale se bodo rešitve. Načrt je, da bi se odvečno vodo preusmerilo v kanalizacijo, ki 
pa je že precej obremenjena, zato bi bilo nujno zamenjati cevi. KS načrtuje rekonstrukcijo ceste 
skozi vas, v sodelovanju z občino pa bo zagotovo doseženo več. Župan komentira, da je 
združevanje meteornih in zalednih voda, povečevanje streh in povečevanje asfaltnih površin 
zelo veliko breme za cestno kanalizacijo, predvsem ob večjih nalivih. Izrazi upanje, da se bo za 
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ta konkreten plaz našla ustrezna in trajnostna rešitev, upoštevajoč vedno večje vremenske 
izzive.  
Dejan Gorišek komentira, da je na Čanju premajhna cev. Od sanacije naprej so težave, saj ima 
nova cev premajhen obseg. Razvije se razprava, predsednik pa sklene, da je v prvi vrsti 
potrebno opraviti terenski ogled.  
Predsednik nato pove, da si na Čanju želijo 3 dodatne solarne luči, da ne bo posegov in 
kabliranja.  
Nadalje predsednik pove, da sta bila že v lanskem letu opravljena terenski ogled in izris 
razširitev za cestni odsek Blanca–Poklek. Letos je podjetje Gradnje zaključilo s prevozi 
materiala iz kamnoloma v Podvrhu. Župan pove, da je bila pobuda za dodaten odvoz iz 
kamnoloma zavrnjena zaradi pogojev Direkcije RS za vode – gre namreč za vodovarstveno 
območje. Predstavniki podjetja so sporočili, da čakajo še na rezultate analiz. Sanacijo na cesti 
pa bo potrebno izvesti, v primeru nadaljnjega izkoriščanja surovin bo to opravilo podjetje, v 
nasprotnem primeru pa bo urejeno v okviru rednega vzdrževanja.  
 
Janjo Gorišek zanima, kako je z razširitvijo struge Ložiškega potoka na območju Brunka. Župan 
pove, da se načrtuje tudi ureditev potoka Blanščica. V preteklih dveh letih je bilo opravljenih 
veliko aktivnosti, zaradi naravovarstvenih smernic DRSV pa ne more steči ureditev celotne 
struge potoka hkrati. Vzdrževalci vodotokov zato nekako kolobarijo. Dejan Gorišek izrazi 
pričakovanje, da bodo vzdrževalci po strugi prispeli tudi do Brunka, saj je na območju plazu 
potrebna sanacija. Župan pove, da so bili na terenskem ogledu DRSV v fokusu mostovi.  
 
Predsednik nato omeni, da letos mineva 140 let od smrti Alojzija Lenčka, kar je pomembna 
obletnica ne samo za občino, ampak celotno Posavje. Pridobljen je predračun za čiščenje 
spomenika na pokopališču v Brestanici, ter za zamenjavo nagrobnih napisov. Župan pove, da 
domoznanski oddelek, ki deluje v sklopu Knjižnice Sevnica, sistematično zbira gradivo iz 
zgodovine. Lenček je bil organizator sevniškega tabora in posestnik na Blanci. Zato bi bilo 
primerno, da se povežejo občina, KS, knjižnica in osnovna šola. Predlog je, da se določi 
sorazmeren način obeleževanja takšnih pomembnih osebnosti iz sevniške preteklosti. 
Smiselno je, da so spominske table na šolah in da imajo tudi nekaj vsebine, ne zgolj 
navedenega imena in priimka. V preteklosti je bilo Lenčku posvečene premalo pozornosti in 
prav je, da se mu jo sedaj nameni.  
Predsednik predlaga, da se prevzame grob in spomenik na pokopališču v Brestanici v 
upravljanje, ker najemnika tega groba sploh ni. Zato tudi ni nikogar, ki bi plačeval grobno mesto. 
Predsednika zanima, katera institucija bi bila najprimernejša, meni, da bi morala po javni 
dolžnosti to biti MO Krško. Župan predlaga, da del podatkov zbereta KS in šola, del podatkov 
zbere knjižnica, vse skupaj pa poveže Posavski muzej Brežice. V primeru sklenitve dogovora 
za obnovo spomenika je potrebno kontaktirati Kostak in MO Krško. Gre za spomenik, za 
spomenike pa se grobnina ne plačuje. Predsednik pove, da spomenik nima okvira pri tleh, je 
nekakšen steber v zemlji. Župan ponovno poudari, da je smiselno, da se vključi strokovnjake – 
zgodovinarje.  
 
Predsednik nato še odpre razpravo.  
 
Janjo Gorišek zanima, kaj je z vežico na Rožnem. Odgovorjeno je, da sedaj z njo upravlja 
Kostak, predsednik pa doda, da bo potrebno še malo spodbude v Krškem.   
 
Druge razprave ni.  
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Ad 4 

Seznanitev z dokumenti poslovnega poročila in zaključnega računa za leto 2023 
 
Predsednik pove, da sta poslovno poročilo in zaključni račun v gradivu ter pozove člane sveta 
k pripombam. Nato doda, da je bilo konec leta 2023 okoli 9000 evrov, in da KS ne sme ostati 
toliko denarja ob koncu leta. Pojasni, da Komunala Sevnica še ni izdala računa za asfalt, zatorej 
je bilo realno stanje okoli 6000 evrov. Presežna sredstva so se prenesla.  
 
Poudari, da se glavne investicije dogajajo pred praznikom KS. V letošnjem letu si bo predsednik 
prizadeval za račun v septembru, investicije pa bodo izvedene že prej, na ta način pa se bodo 
primerno počrpala sredstva iz finančnega načrta krajevne skupnosti.  
 
Druge razprave ni.  
 
SKLEP: Svet KS Blanca se je seznanil z zaključnim računom za leto 2023 in nanj nima 

pripomb.  

 

Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
 
 

 

Ad 5 
Razprava in potrditev spremembe Pravilnika o sofinanciranju društev in aktiva, ki 

delujejo na območju Krajevne skupnosti Blanca 
 

Predsednik pove, da so bila 2016 sprejeta merila za financiranje društev v KS, zato je prav, da 
se pravilnik posodobi. Predlog novega pravilnika je bil predložen v gradivu.   
 
Odpre razpravo.  
 
Člani sveta se soglasno strinjajo glede predlaganih posodobitev. Druge razprave ni.   
 
SKLEP: Svet KS Blanca sprejema nov pravilnik o sofinanciranju dejavnosti društev in 

aktiva, ki so registrirana in delujejo na območju Krajevne skupnosti Blanca 
 

Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 

 
 
 

Ad 6 

Poročilo o uporabi prostorov, ki jih ima v upravljanju KS Blanca 

 
Predsednik pove, da s prostori upravlja upravitelj Jože Budna, v gradivu je popis vseh 
opravljenih aktivnosti v zvezi s prostori.  
 
Odpre razpravo. 
 
Razprave ni.  
 
SKLEP: Svet KS Blanca se je seznanil z uporabo prostorov v letu 2023 in na to nima 

pripomb.  



 7

 

Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 7 
Priprave na razpis za sofinanciranje društev in aktiva 

 

Predsednik pove, da so v finančnem načrtu za 2024 za sofinanciranje delovanja društev 
zagotovljena sredstva v višini 3000 evrov. Predlaga, da se v okviru razpisa dodeli 1200 evrov 
za programe društev med letom in 2500 evrov za praznovanje krajevnega praznika. Na ta način 
naj bo pripravljen tudi razpis. Predlaga, da se namesto poudarka na številu članov in leta 
delovanja osredotočijo na vsebinski prispevek društva glede organizacije prireditve, 
organizacije varovanja in organizacije pogostitve. Gasilci so vsepovsod vključeni z varovanjem, 
svojih prireditev pa nimajo, zato je to elegantna rešitev. Razpis bo objavljen 1. aprila 2024, rok 
za prijavo pa bo 19. 4., nato sledi razprava na seji. Svet bo potrdil točkovanje, pripravljene bodo 
pogodbe in na osnovi pogodb bodo izplačana sredstva.  
 
Predsednik odpre razpravo. 
 
Člani sveta se strinjajo, direktorica občinske uprave pa opozori na dokazila pri poročanju.  
 
Druge razprave ni.  
 
 

 

Ad8 

Priprave na razpis za dobitnike priznanj, praznik KS Blanca 

 
Predsednik pove, da sta 2 članici sveta že zadolženi za to, predlaga podelitev dveh srebrnih in 
enega zlatega priznanja. Razpis bo objavljen 1. aprila, rok za prijavo bo do 15. maja. Okrog 16. 
maja bo nato 8. redna seja KS, na kateri bodo potrdili predlagane dobitnike, da se lahko potem 
primerno izpelje podelitev. V razpravi je ugotovljeno, da predlagan datum osrednje slovesnosti 
sovpada z valeto, zato je predlagano,  da se poišče nov datum.  
Predsednik predlaga praznovanje na Čanju z otvoritvijo, športni turnir in obeležje za Lenčka pa 
kasneje. Gre torej za 3 ločene dogodke. Potrebno se je uskladiti s šolo.  
Za pogostitev je zadolžen AKŽ, gasilci so zadolženi za varovanje, za kulturni program pa več 
društev. Predsednik omeni, da ima KUD France Prešeren novo predsednico, novo 
blagajničarko in novo tajnico, v okviru društva pa sedaj delujejo literarna in zgodovinska sekcija 
ter ljudske pevke.  
 
 

 

Ad9 
Pregled aktivnosti KS Blanca od 7. 12. 2023 do 14. 3. 2024 

 

Predsednik predstavi naslednje zadeve: 
- konec leta je bila opravljena asfaltacija pri kontejnerju OŠ Poklek 
- Godba Blanški vinogradniki je imela koncert,  
- opravljen je bil terenski ogled za umestitev nove avtobusne postaje Selce–Trate, kjer je 

prišlo do težave z mejnimi lastniki, vendar je bil dogovor uspešen, avtobusna postaja je 
že postavljena, 
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- na krajevnem uradu je bila odtujena kljuka, zaradi začasnega financiranja je bil nakup 
nove manjši izziv, vendar se je rešilo,  

- zimska služba je bila dvakrat na terenu,  
- opravljena je bila sečnja grmovja ob cesti Poklek–Čanje,  
- predsednik in Peter Mirt sta fotografirala traso poti šolskega prevoza. Z lokacijami 

avtobusnih postaj in seznamom otrok bo lahko opravljena analiza, pri tem je 
poudarjeno, da se mora avtobusna postaja imenovati po kraju, ne priimku družine. 
Župan komentira, da je to sicer obveznost ravnatelja, predsedniku se zahvali za pomoč. 
Doda še, da šolski kombiji pobirajo otroke neposredno pred hišami, kar povečuje 
stroške šolskih prevozov. Precej je tudi primerov, ko so otroci na seznamu, prevoz je 
zagotovljen, potem pa ga ne koristijo,  

- v Krajnih Brdih je bilo postavljeno prometno ogledalo, 
- očiščena je bila mulda oziroma kanaleta v Kladju, pomagali so tudi domačimi, 
- potekala je razširjena seja KUD France Prešeren,  
- prejeta je bila telefonska vloga v zvezi s preteklimi vlaganji v vodovodna omrežja na 

Blanci, KS je prosilcu izdala dokument za priključitev. Stranka še ni uveljavila pravice, 
- s Komunalo Sevnica je bila usklajena cena za obseke in druge hortikulturne ureditve.  

 
 
 

Ad10 

Obravnava prispele vloge 
 

Predsednik pove, da je prispela vloga za uporabo kulturne dvorane za predavanje Društva 
vinogradnikov Sevnica-Boštanj, ki je tudi v gradivu. Člani društva so tudi krajani Blance. 
Skladno s pravilnikom lahko dvorano uporabljajo samo krajani, predsednik predlaga, da se 
vloga odobri z opredelitvijo kot donacija društvu v vrednosti stroška najema dvorane.  
 
Na podan predlog ni pripomb.  
 
SKLEP: Svet KS Blanca odobri donacijo v vrednosti 64,00 eur v obliki uporabe kulturne 

dvorane za potrebe predavanja Društvu vinogradnikov Sevnica – Boštanj, dne 4. 4. 2024 

od 18. do 20. ure.  

 

Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 

 
 

 

Ad11 

Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca 

 

 

Maja Radej poda pobudo za izvedbo čistilne akcije. V razpravi je bilo poudarjeno, da so tovrstne 
akcije že bile organizirane, odziv pa ni bil velik. Predsednik predlaga, da KS sodeluje, če bodo 
gasilci organizirali akcijo. Župan doda, da za organizirane akcije Komunala Sevnica zagotovi 
vreče in rokavice ter nato glede na dogovor zbrane odpadke tudi odpelje.  
 
Jože Budna poda komentar glede pošiljanja vlog za najem dvorane. Vloge so prejete prepozno, 
zato ni časa pripraviti pogodbe, dokumentacija se zato ureja za nazaj, kar ni v redu. Predsednik 
odgovori, da je pravilnik jasen. Budna se zavzame za pravočasnost in ažurnost. Ob tem še 
doda, da imajo ključe od dvorane in učilnice številni, nekateri pa se ne držijo pravil. Predsednik 
predlaga, naj Budna kršitelje najprej opozori, nato pa naj sledijo sankcije – zavrnitev uporabe.  
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Maja Radej pove, da mora biti vzpostavitev varne šolske poti prioriteta. Župan doda, da na 
raven varnosti najbolj vplivajo starši, ki otroke vozijo v šolo.  
 
 

 
Ad12 

 Razno  

 

 

Ni razprave. 
 
 
Seja se zaključi ob 19.45.  
 
Št. 031-00032/2022 
Blanca, 14. 3. 2024 
 
 
        
 
Zapisala:            Marjan Ločičnik 
Neža Nemec           Predsednik sveta KS Blanca 


